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Prezentacja kandydata:

1. Imię: Robert Szulc    Okręg wyborczy: nr 11
Nazwisko:Szulc
Wiek: 39

Kontakt dla wyborców: (adres e-mail, telefon, informacja o możliwości umówienia się na spotkanie, 
adresy: stron www, bloga, profili w serwisach społecznościowych).

rszulcster@gmail.com

2. Jakie ma Pani/ Pan wykształcenie? 
a) podstawowe 
b) gimnazjalne 
c) zasadnicze zawodowe 
d) średnie 
e) wyższe 

3. Jaki jest Pani/ Pana ostatni wykonywany zawód? 

Nauczyciel wychowania fizycznego

4. Doświadczenie zawodowe i umiejętności. 

Jestem nauczycielem i wychowacą w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 w Opocznie od 1
września 2008 roku. Jako nauczyciel pracuję 12 lat. Ukończyłem również studia podyplomowe z
doradztwa zawodowego.

5. Prosimy  o  zwięzłe  opisanie  Pani/Pana  dotychczasowej  działalności  zawodowej,  społecznej
i politycznej. 

Przed pracą w ZSP nr 1 w Opocznie byłem nauczycielem w Zespole  Szkół  Samorządowych w
Prymusowej Woli od 1 września 2002 do sierpnia 2008 roku. Na niwie społecznej angażowałem się
organizowanie szeregu imprez sportowych dla dzieci , młodzieży i dorosłych. Na scenie politycznej
nie uczestniczyłem.

6. Czy działała Pani/ działał Pan wcześniej na rzecz gminy? 

a) tak 
b) nie

Jeśli  tak:  prosimy  o  krótkie  opisanie  Pani/  Pana  wcześniejszej  działalności  na  rzecz  gminy.  
…..........................................................................................................................................................
…..........................................................................................................................................................
…..........................................................................................................................................................
…..........................................................................................................................................................

7. Jakie są Pani/ Pana najważniejsze umiejętności, które zamierza Pani/ Pan wykorzystać w pełnieniu
funkcji radnego? 

W pełnieniu funkcji radnego chciałbym w szczególności wykorzystać znajomość funkcjonowania
oświaty i kultury fizycznej.
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8. Prosimy o podanie instytucji w których Pani pracowała/ Pan pracował zawodowo lub społecznie
i pełnionych funkcji. 

Zespół szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 w Opocznie
Zespół Szkół Samorządowych w Prymusowej Woli
Nauczyciel wychowania fizycznego oraz wychowawca

Motywacja i cele kandydata: 

9. Dlaczego kandyduje Pani/ Pan w wyborach samorządowych? Czym kierował/a się Pan/i podejmując
tę decyzję?  Cele i motywacja.

Już  w  poprzednich  wyborach  zastanawiałem  się  głęboko  nad  tym,  jednakże  sytuacja  jaka  się
wytworzyła w naszym mieście zmotywowała mnie do tego aby kandydować, zacząć działać aby
zatrzymać ten proces i wyciągnąć nasze miasto z „dołka”. Chciałbym wspólnie z innymi radnymi
stworzyć warunki gdzie panuje zasada komunikacji , dialogu i wymiany poglądów. Abyśmy
wszyscy mieli jeden cel – pracę na rzecz dobra naszego miasta.
  

10. Jakie działania zamierza Pani/ Pan podjąć na rzecz gminy Opoczno jako radna/radny? 

W pierwszej  kolejność  należy  utworzyć  strefę  ekonomiczną dzięki  której  stworzone będą
tereny inwestycyjne.  Być może warto zainwestować i  zatrudnić jedną lub dwie osoby z
odpowiednim  przygotowaniem  w  tej  dziedzinie,  które  zajęły  by  się  tworzeniem  i
przygotowywaniem tych terenów oraz pozyskiwaniem inwestorów. Tutaj należało by się s
kupić na intensywnej promocji tych terenów aby pozyskać inwestorów.

11. Dotychczasowa działalność polityczna.

Brak

12. Która to będzie Pana/Pani kadencja?
         pierwsza

Co zrobił/a Pan/i dla opocznian i Opoczna zasiadając w Radzie Miejskiej w poprzedniej kadencji?

13. Prosimy o sformułowanie maksymalnie 5 deklaracji,  które składa Pani/ Pan wyborcom w swojej
kampanii. 

1Strefa Ekonomiczna
2.place zabaw z siłownią na wolnym powietrzu
3wielopoziomowy parking (bardzo potrzebny)

Rozwój gminy i inwestycje

14. Prosimy o wskazanie maksymalnie 3 kluczowych dla miasta inwestycji, które Pani/ Pana zdaniem
należy zrealizować w nadchodzącej kadencji. 

1. Stworzenie strefy ekonomicznej
2. Przygotowanie terenów pod inwestycje
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3. Promocja tych terenów i pozyskiwanie inwestorów
Uważam ten temat za priorytet

15. Bezrobotni z Gminy Opoczno stanowią 44% ogółu bezrobotnych w całym Powiecie Opoczyńskim.
Jakie Pani/ Pana zdaniem gmina powinna podjąć działania w celu aktywizacji osób bezrobotnych. 

1.  Organizowanie  dodatkowych  kursów  podnoszących  kwalifikacje  zawodowe,  finansowanych
              z budżetu gminy 

2. Organizowanie prac interwencyjnych i robót publicznych w ramach Zakładu Usług Komunalnych
3. Umożliwienie osobom bezrobotnym wolontariackiej pracy w instytucjach miejskich 
4. Poszerzenie bezpłatnej oferty kulturalnej w gminie 
4. Pomoc finansowa i merytoryczna w stworzeniu spółdzielni socjalnej na terenie gminy 
5. Aktywne szukanie potencjalnych inwestorów 
6. Rozwój infrastruktury gminy, zwiększający atrakcyjność inwestycyjną terenu 
7. Inne (jakie?) ....................................................................................................................................
…..........................................................................................................................................................
8. Walka z bezrobociem leży w kompetencjach powiatu, więc władze gminy nie powinny zajmować 
się tym problemem. 
9. Nie mam zdecydowanej opinii w tej sprawie.

16. Które  z  wymienionych działań  związanych z  rozwojem infrastruktury  publicznej  powinny Pani/
Pana zdaniem być podjęte  przez władze miasta w nadchodzącej  kadencji? (Prosimy o wybranie
maksymalnie trzech priorytetowych działań.) 

1. Poprawienie jakości życia rodziców z dziećmi (żłobki, przedszkola, place zabaw) 
2.  Poprawienie  jakości  życia  osób  starszych  (oferta  kulturalna  dla  seniorów,  dostępność  usług  
istotnych dla tej grupy) 
3. Publiczny dostęp do Internetu 
4. Rozwój placówek edukacyjnych 
5. Budowa/rozwój obiektów sportowych 
6. Rozwój infrastruktury społecznej w dzielnicach z problemami społecznym 
7. Usuwanie barier komunikacyjnych (podjazdy, niskie krawężniki dla wózków z dziećmi i dla osób 
niepełnosprawnych) 
8. Zapobieganie wypieraniu drobnego handlu i usług z atrakcyjnych finansowo rejonów miasta 
9. Budowa ścieżek rowerowych
10. Inne, jakie? .......................................................................................................................................
11. Nie mam zdecydowanej opinii w tej sprawie

17. Które z wymienionych działań związanych z organizacją komunikacji powinny Pani/ Pana zdaniem
być  podjęte  przez  władze  miasta  w nadchodzącej  kadencji?  (Prosimy o  wybranie  maksymalnie
trzech priorytetowych działań.) 

1. Zakup autobusów przez MPK
2. Rozbudowa sieci linii autobusowych 
3. Budowa parkingów dla kierowców pracujących w centrum miasta 
4. Rozszerzenie strefy płatnego parkowania
5. Wyznaczenie stref, po których można poruszać się tylko pieszo, rowerem lub korzystając
z komunikacji zbiorowej 
5. Budowa ścieżek i parkingów rowerowych 
6. Inne, jakie? .................................... ....................................................................................................

18. Władze gminy mogą przeprowadzać konsultacje w sprawach istotnych dla mieszkańców. Prosimy
o wskazanie w jakich, Pani/ Pana zdaniem, sprawach władze gminy powinny prowadzić konsultacje
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społeczne? 

Obecnie trwają rozmowy na temat budowy elektrowni wiatrowych, uważam że tutaj konsultacja jest
jak najbardziej wskazana, budowa ścieżek rowerowych również

19. Co Co zmienił(aby/by) Pan/i w przestrzeni publicznej w gminie?

Cieszę się że wreszcie trwają pracę przy zalewie opoczyńskim, szkoda że jest to projekt okrojony z
pierwszej wersji. Ale zawsze cos. Poza tym pomysł rewitalizacji miasta też mi się podoba ale jak
wcześniej  wspomniałem są  ważniejsze  sprawy do  zrealizowania  czyli  tzw sprawy podstawowe.
Potem możemy zabiegać o dobra wyższe wiedza, kultura, wypoczynek. 

20. Supermarkety  sprawiają,  że  zanika  drobny  handel.  Obecnie  w  Opocznie  mamy  8  sklepów
wielkopowierzchniowych.  Jak  zamierza  Pan/i  powstrzymać  ekspansję  sklepów  sieciowych
w  granicach  administracyjnych  miasta  oraz  zatrzymać  wypieranie  indywidualnego  handlu
z  atrakcyjnych  obszarów  miejskich?  Czy  Plan  Zagospodarowania  Przestrzennego  nie  powinien
zawierać zapisu, który ograniczyłby lub wyeliminowałby lokowanie tego typu punktów w granicach
administracyjnych miasta?

W  stu  procentach  popieram  twierdzenie  iż  plan  zagospodarowania  przestrzennego  powinien
zawierać zapis ograniczający lokowanie marketów.

21. Jak  ocenia  Pan/i  pracę  Miejskiego  Przedsiębiorstwa  Komunikacji?  Czy  uważa  Pan/i,
że  siatka   połączeń  jest  wystarczająca?  Co  zmienił(aby/by)  Pan/i  w  funkcjonowaniu  tej  spółki
gminnej?

Osobiście nie korzystam z usług MPK i  nie posiadam wiedzy na temat siatki  połączeń.  Jest  do
sprawdzenia i zweryfikowania jeśli zaistnieje taka potrzeba.

22. Jak ocenia Pan/i sytuację finansową Opoczna?

Sytuację finansową Opoczna oceniam bardzo źle.

23. Gmina Opoczno boryka się z brakami w kasie, zadłużenie Gminy wynosi 58% rocznego dochodu.
Które  (maksymalnie  trzy)  z  niżej  wymienionych  sposobów  powinny  być  Pani/  Pana  zdaniem
wykorzystane w nadchodzącej kadencji? 

1. Zwiększanie opłat czynszowych w lokalach komunalnych należących do gminy 
2. Zabieganie o dotacje udzielane przez podmioty zewnętrzne 
3. Dodatkowe opodatkowanie mieszkańców 
4. Zwiększanie podatków i wpłat ustawowo należnych gminie 
5. Ustalanie stref płatnego parkowania 
6. Zmniejszenie diet radnych miejskich
7. Zmniejszenie wynagrodzenia Burmistrza Opoczna
8. Zlikwidowanie co najmniej jednego stanowiska zastępcy Burmistrza
9.  Inny (jaki?) ..................................................................... 
10. Nie mam zdecydowanej opinii w tej sprawie

24. Co, poza wymienionymi powyżej działaniami, zamierza Pan/i zrobić dla rozwoju Gminy Opoczno
i samego miasta?

Poza wymienioną strefą ekonomiczną należałby również stworzyć miejsca pracy dla młodych ludzi
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którzy wyjeżdżają z Opoczna do innych miast i już nie wracają. Będę się powtarzał ale trzeba zająć
się zainteresowaniem inwestorów naszymi terenami. Nasze miasto ma potencjał, są tereny, dobra
komunikacja wiec należy podjąć wszelkie starania aby tego nie zaprzepaścić. Chciałbym również
zająć się sprawami związanymi ze sportem i  edukacją.  Głowny nacisk i  pieniądze powinny być
skierowane na szkolenie dzieci a nie dorosłych. 

Kultura

25. Jak ocenia Pan/i poziom imprez kulturalnych? Jak zapatruje się Pan/i na pomysł połączenia Muzeum
Regionalnego z Biblioteką Miejską?

Mało imprez kulturalnych przyciągających młodych mieszkańców Opoczna. Połączenie Muzeum i
Biblioteki uważam za zły pomysł.

26. Czy uważa  Pan/i  ofertę  Miejskiego Domu Kultury  w Opocznie  za  wystarczającą?  Co  by  Pan/i
zmienił/a w działalności MDK?

Na pewno potrzebny jest remont Sali widowiskowej oraz przystosowanie jej do kina cyfrowego.
Oferta  powinna  być  bardziej  skierowana  do  młodzieży,  chodzi  mi  tutaj  o  organizację  imprez,
koncertów.

27. Od stycznia 2014 roku w Opocznie praktycznie nie funkcjonuje kino. Drzewica – sześciokrotnie
mniejsze od Opoczna miasto będzie mieć Regionalny Ośrodek Kultury z kinem cyfrowym. Czy nie
uważa Pan/i, że taki ośrodek powinien powstać w stolicy regionu? Czy uważa Pan/i, że Opoczno,
jako miasto powiatowe powinno zostać pozbawione kina? 

W tym pytaniu nie mam żadnych wątpliwości,  kino cyfrowe powinno być w Opocznie i  jest  to
kwestia bezdyskusyjna,  myślę że mieszkańcy również są tego zdania.  Po co jeździć do kina do
Piotrkowa jak może być u nas. 

28. Jakie działania należy Pani/ Pana zdaniem przeprowadzić w pierwszej kolejności,  aby poszerzyć
ofertę kulturalną miasta?

Może warto by było przeprowadzić sondaż, badania, debatę społeczną aby poznać zapotrzebowanie
mieszkańców. Bywa czasem że dane wydarzenie jest odwołane z powodu małego zainteresowania,
niekoniecznie związanego z kosztem biletów.

29. Opoczno to miasto z tradycjami. Jakie Pani/ Pana zdaniem można podjąć działania w celu promocji
miasta?

Popieram inicjatywę Pana Rafała Kądzieli – organizacja Dni Folkloru Opoczyńskiego.

30. Jakie  jest  Pana/Pani  zdanie  na temat  rewitalizacji  zabytkowego centrum Opoczna.  Uważa Pan/i
to za dobrą inwestycję w wizerunek miasta, czy zbędny wydatek?

Jest to dobry pomysł ale na chwilę obecną pieniądze należy przeznaczyć na pilniejsze sprawy .

Podsumowanie

31. W jaki  sposób  zamierza  Pani/  Pan  utrzymywać  kontakt  z  wyborcami  i  informować  obywateli
o swojej działalności na rzecz gminy?

Uważam że powinna panować zasada spotkań radnych z mieszkańcami przynajmniej raz na kwartał.
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32. Proszę podać powody, dla których wyborcy powinni na Pana/Panią zagłosować.

1.Jestem osobą bezpartyjną.
2. Jestem osobą młodą, energiczną i przede wszystkim uczciwą
3. Mam jeden cel – dobro naszego miasta

33. Jak ocenia Pan/i dotychczasową pracę samorządu?

Pracę oceniam dosyć nisko. W skali od 1 do 10 stawiam 2.

34. Jak ocenia Pan/i dotychczasową pracę Urzędu Miejskiego w Opocznie? Przykłady? 

Powiem  tak,  z  doświadczenia  w  Urzędzie  Miejskim petent  traktowany  jest  jak  wróg,  wszyscy
wszystkim robią  łaskę,  no może jest  kilka  osób które  poważnie  traktują  osobę która  potrzebuje
pomocy. I nie jest to moje zdanie tylko wielu moich rozmówców.
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